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secretar general
PROCES - VERBAL

încheiat astăzi 31.10.2019
cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului Local al orașului Pucioasa,

Au participat următorii consilieri locali:
1. Arjan Laurenția
2. Brebene Marinela
3. Dobrici Gheorghe
4. Grigoroiu Monica
5. Hantăr Ana Maria
6. Ianeț Constantin
7. Mateoiu Roxana
8. Miu Vasile
9. Popa Constantin Tiberiu
10. Roșoiu Daniela Cerasela
11. Sprinceană Eugen Dănuț
12. Trandafir Dorel Ioan
13. Trifu Marius Robertino
14. Voicu Emilia Romelia

Au fost absenți: domnul consilier Budoiu Ion și domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion, aceștia fiind
plecați în delegație, împreună cu primarul orașului Pucioasa - ing. Ana Constantin Emilian în municipiul
Cartaxo, Portugalia.

Ședința a fost deschisă de secretarul general al orașului Pucioasa - doamna jr. Catană Elena, care
spune că ședința a fost convocată în baza Dispoziției Primarului nr. 928/25.10.2019 și că din consultarea
condicii de prezență a rezultat că sunt îndeplinite condițiile cerute de lege pentru desfășurarea ședinței.
Apoi îl roagă pe domnul viceprimar ing. Sprinceană Eugen Dănuț să prezinte ordinea de zi. Domnul
viceprimar ing. Sprinceană Eugen Dănuț prezintă ordinea de zi. Propune suplimentarea ordinii de zi cu
următoarele proiecte de hotărâre, care au avizele comisiilor de specialitate și anume:

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei nr. 1 la HCL nr. 179/24.10.2019
privind modificarea HCL nr. 142/28.08.2019 privind aprobarea modificării HCL nr. 127/25.07.2019
privind modificare Anexelor nr. 1 și nr. 2 la HCL nr. 52/25.04.2019 privind aprobarea creditelor de
angajament pentru acțiuni multianuale - perioada 2019 - 2021, conform Anexelor nr. 1 și nr. 2.

2. Proiect de hotărâre privind aprobare investiție Extindere conductă de gaze naturale pe str.
Păltiniș din orașul Pucioasa, județul Dâmbovița și Contract de cofinanțare în valoare de 24.725,82 lei
inclusiv TVA.

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării art. 3, Anexa nr. 2 la HCL nr. 87/30.05.2019
privind Declanșarea porcedurii de expropriere pentru cauză de utilitate publică, a imobilului teren în
suprafață de 18 861 mp, pentru realizarea obiectivului INSTALAȚIE DE ALIMENTARE CU APĂ
POTABILIZABILĂ A STAȚIEI DE TRATARE A APEI PUCIOASA și mandatarea Primarului orașului
Pucioasa, domnul Ana Constantin Emilian să emită dispoziție de expropriere pentru imobilele care
constituie coridorul de expropriere.

Ordinea de zi, împreună cu poropunerea de suplimentare a ordinii de zi cu privire la cele 3
proiecte de hotărâre sunt supuse la vot și sunt aprobate cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Președinte de ședință, este doamna consilier Mateoiu Roxana.
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Înainte de a intra în ordinea de zi, doamna secretar general jr. Catană Elena prezintă procesele
verbale ale ședințelor din 20.09.2019, 25.09.2019, 02.10.2019 și 16.10.2019.

Supune atenției Consiliului Local procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local din
20.09.2019. Întreabă dacă sunt observații asupra acestui proces verbal? Nu sunt. Procesul verbal al
ședinței extraordinare a Consiliului Local din 20.09.2019 este supus la vot și este aprobat cu 12 voturi
„PENTRU” 2 consilieri absenți și 2 „ ABȚINERI ” - domnul consilier Popa Constantin Tiberiu și domnul
consilier Trandafir Dorel Ioan, consilieri locali care nu au fost prezenți la ședința extraordinară a
Consiliului Local din 20.09.2019.

În continuare, supune atenției consilierilor locali procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului
Local din 25.09.2019

Întreabă dacă sunt observații asupra acestui proces verbal? Nu sunt. Procesul verbal al ședinței
ordinare din 25.09.2019 este supus la vot și este aprobat cu 12 voturi „PENTRU” 2 consilieri absenți
(domnul consilier Budoiu Ion și domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion) și 2 „ ABȚINERI ” - domnul
consilier Miu Vasile și domnul consilier Trifu Marius Robertino, consilieri locali care nu au fost prezenți
la ședința ordinară a Consiliului Local din 25.09.2019.

Se trece la procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local din 07.10.2019. Întreabă
dacă sunt observații asupra acestui proces verbal? Nu sunt. Procesul verbal al ședinței extraordinare a
Consiliului Local din 07.10.2019 este supus la vot și este aprobat cu 10 voturi „ PENTRU ” 2 consilieri
absenți (domnul consilier Budoiu Ion și domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion) și 4 „ ABȚINERI ” -
domnul consilier Miu Vasile și doamna consilier Roșoiu Daniela Cerasela, domnul consilier Trandafir
Dorel Ioan și domnul consilier Trifu Marius Robertino, consilieri locali care nu au fost prezenți la ședința
extraordinară a Consiliului Local din 07.10.2019.

Apoi supune atenției procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local din 16.10.2019.
Întreabă dacă sunt observații asupra acestui proces verbal? Nu sunt. Procesul verbal al ședinței
extraordinare a Consiliului Local din 16.10.2019 este supus la vot și este aprobat cu 13 voturi „
PENTRU ”, 2 consilieri absenți (domnul consilier Budoiu Ion și domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion) și o
„ ABȚINERE ” - doamna consilier Grigoroiu Monica consilier local care nu a fost prezent la ședința
extraordinară a Consiliului Local din 16.10.2019.

Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că astăzi a terminat de redactat procesul
verbal al ședinței extraordinare din 24.10.2019, dar nu a fost pus pe tabletă pentru că nu mai exista timpul
fizic pentru ca domnii consilieri locali să-l citească, motiv pentru care va fi supus atenției consilierilor
locali în ședința ordinară din luna noiembrie 2019.

Doamna consilier local Mateoiu Roxana - președinte de ședință preia conducerea ședinței. Având
în vedere că în sala de ședință este prezentă și doamna Stănescu Marcelica din Pucioasa, str. I. H.
Rădulescu, nr. 129 A, propune ca ședința să începă cu prezentarea de către dânsa a problemei pe care oare
de ridicat.

Doamna Stănescu Marcelica precizează că s-a prezentat la ședința Consiliului Local pentru că are
mai multe cereri adresate primarului orașului Pucioasa la care nu a primit răspuns prin care sesizează că la
Șerbănești un cetățean pe nume - Ionel Marius - a dărâmat gardul de beton, că folosește terenul, ceea ce
consideră că nu este în ordine, deoarece acel teren face parte din domeniul public al U. A. T. Orașul
Pucioasa.

De asemenea, spune că a reclamat și faptul că un cetățean din Șerbănești a edificat nelegal, o
construcție chiar lângă locuința sa.

Se trece la punctul 1 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea
organigramei, ștatelor de funcții din cadrul U. A. T. Orașul Pucioasa la data de 01.11.2019 după aplicarea
prevederilor OuG nr. 57/2019 - privind Codul administrtiv și promovarea în grad a funcționarilor publici
în semestrul II/2019.”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna Năstase Ionelia Lucia - referent resurse umane prezintă proiectul de hotărâre. Precizează
că în acest proiect de organigramă apare funcția de secretar general ca urmare a transformării funcției de
secretar, funcțiile de inspector din cadrul compartimentului achiziții sunt transformate în consilieri
achiziții, iar posturile celor care au promovat examenele în grad sunt transformate conform gradului la
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care au poromovat.Primele două transformări s-au făcut ca urmare a intrării în vigoare a prevederilor
Ordonanței de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, ultima ca urmare a
organizării și promovării acestor examene.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier local Mateoiu Roxana - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea organigramei, ștatelor de funcții din cadrul U. A. T. Orașul Pucioasa la data de
01.11.2019 după aplicarea prevederilor OuG nr. 57/2019 - privind Codul administrtiv și promovarea în
grad a funcționarilor publici în semestrul II/2019 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbului
de locuințe ANL, între doamna Dinu Adriana Elena, chiriașă în ap. nr. 8, bl. B ANL, str. Stadionului și
domnul Dobre Geroge Valentin, chiriaș în ap. nr. 10, bl. C ANL, str. Stadionului. ”

Doamna consilier Roșoiu Daniela Cerasela secretarul comisiei sociale prezintă avizul comsiei
sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna ing. Dinu Anca Georgeta - persoană cu atribuții delegate de șef serviciu administrație
locală dă explicațiile necesare.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier local Mateoiu Roxana - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea schimbului de locuințe ANL, între doamna Dinu Adriana Elena, chiriașă în ap. nr. 8, bl.
B ANL, str. Stadionului și domnul Dobre Geroge Valentin, chiriaș în ap. nr. 10, bl. C ANL, str.
Stadionului și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbului
de locuințe ANL, între domnul Leahu Mihai Dragoș, chiriaș în ap. nr. 8, bl. D ANL, str. Stadionului și
doamna Badoi Florina Mihaela, chiriașă în ap. nr. 7, bl. D ANL, str. Stadionului. ”

Doamna consilier Roșoiu Daniela Cerasela secretarul comisiei sociale prezintă avizul comsiei
sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna ing. Dinu Anca Georgeta - persoană cu atribuții delegate de șef serviciu administrație
locală dă explicațiile necesare.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier local Mateoiu Roxana - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea schimbului de locuințe ANL, între domnul Leahu Mihai Dragoș, chiriaș în ap. nr. 8, bl.
D ANL, str. Stadionului și doamna Badoi Florina Mihaela, chiriașă în ap. nr. 7, bl. D ANL, str.
Stadionului și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind prelungirea repartizării
ap. nr. 3, bl. 2 ANL, str. Rândunelelor, doamnei Chiran Lenuța și scutirea de la plata chiriei conform
Legii nr. 448/2006. ”

Doamna consilier Roșoiu Daniela Cerasela secretarul comisiei sociale prezintă avizul comsiei
sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna ing. Dinu Anca Georgeta - persoană cu atribuții delegate de șef serviciu administrație
locală dă explicațiile necesare.

Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că nu a avizat proiectul de hotărâre, deoarece
este nelegal: proiectul nu respectă ordinea de prioritate a cererilor ANL stabilită prin hotărâre a
Consiliului Local și nu va aviza nici hotărârea adoptată pentru aceleași motive.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier local Mateoiu Roxana - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind prelungirea repartizării ap. nr. 3, bl. 2 ANL, str. Rândunelelor, doamnei Chiran Lenuța și scutirea
de la plata chiriei conform Legii nr. 448/2006 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii
unui act adițional privind prelungirea termenului la contractul de închiriere nr. 768/2399/2015. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
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Doamna jr. Neagu Daniela - inspector administrare patrimoniu precizează că este vorba de
închirierea de către U. A. T. Orașul Pucioasa a cotei de 7/26 din Căminul Omnia de la Electrica.

Doamna consilier Brebene Marinela precizează că din calculul făcut pe încheierea de repartizare a
căminului a observat că nu este repartizat în integralitate și întreabă a cui este diferența.

Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că așa este: căminul nu a fost repartizat în
integralitatea lui și acesta este și motivul pentru care nu s-a reușit intabulatrea lui și preluarea de la
creditori a cotelor părți. S-au încercat mai multe variante, dar nu s-a ajuns la nicio rezolvare, demersurile
juridice întreprinse de noi fiind respinse de instanțele judecătorești. S-a discutat cu cei de la Direcția de
Finanțe pentru a promova ei o acțiune pentru rezolvarea acestei situații, deoarece Omnia a fost o societate
comercială cu capital de stat.

Chiria pe care o plătim pe cota de 7/26 este o chirie modică 40 lei/lună, dar noi încercăm să
rezolvăm situația și să preluăm căminul de la toți creditorii.

Alte discuții nu mai sunt .
Doamna consilier local Mateoiu Roxana - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea încheierii unui act adițional privind prelungirea termenului la contractul de închiriere nr.
768/2399/2015 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii
termenului la contractul de închiriere nr. 15742/2009 / nr. GDF5157-900506/2009 ce are ca obiect
închirierea terenului în suprafață de 0,5 mp, situat în orașul Pucioasa, Diaconești, nr. 7 și 0,5 mp, situat
Pucioasa, Glodeni vale, nr. 5, titular S. C. GDF SUEZ Energy Romania S. A. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna jr. Neagu Daniela - inspector administrare patrimoniu dă explicațiile necesare. Precizează
că este vorba despre instalații de protecție catodică a conductelor GN, amplasate una dintre ele pe
suprafața de 0,5 mp în orașul Pucioasa, Diaconești, nr. 7 și 0,5 mp - Glodeni, nr. 5, titular S. C. GDF
SUEZ Energy România S. A., necesare pentru funcționarea în bune condiții a instalațiilor de gaze.

Nu mai sunt alte discuții.
Doamna consilier local Mateoiu Roxana - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea prelungirii termenului la contractul de închiriere nr. 15742/2009 / nr. GDF5157-
900506/2009 ce are ca obiect închirierea terenului în suprafață de 0,5 mp, situat în orașul Pucioasa,
Diaconești, nr. 7 și 0,5 mp, situat Pucioasa, Glodeni vale, nr. 5, titular S. C. GDF SUEZ Energy Romania
S. A. și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind revocarea Hotărârii
Consiliului Local Pucioasa nr. 156/25.09.2019 privind achiziția din sistemul electronic de achiziții
publice (SEAP), prin procedură simplificată, în sistem de leasing financiar pe 3 ani, a două tractoare noi
cu accesorii compatibile pentru salubrizare, de către S. C. SERVICII COMUNITARE DE UTILITĂȚI
PUBLICE PUCIOASA SCUP S. R. L. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna consilier Roșoiu Daniela Cerasela secretarul comisiei sociale prezintă avizul comsiei
sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul administrator Butcă Doru Ioan precizează că a constatat, că este restrictivă din punct de
vedere al Legii nr. 98/2016 a achizițiilor și poate fi contestată de către o parte a eventualilor ofertanți.

Nu mai sunt alte discuții.
Doamna consilier local Mateoiu Roxana - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind revocarea Hotărârii Consiliului Local Pucioasa nr. 156/25.09.2019 privind achiziția din sistemul
electronic de achiziții publice (SEAP), prin procedură simplificată, în sistem de leasing financiar pe 3 ani,
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a două tractoare noi cu accesorii compatibile pentru salubrizare, de către S. C. SERVICII
COMUNITARE DE UTILITĂȚI PUBLICE PUCIOASA SCUP S. R. L. ” și este aprobat cu unanimitate
de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 8 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind achiziția din sistemul
electronic de achiziții publice (SEAP), a două tractoare cu accesorii compatibile pentru salubrizare, de
către S. C. SERVICII COMUNITARE DE UTILITĂȚI PUBLICE PUCIOASA SCUP S. R. L. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna consilier Roșoiu Daniela Cerasela secretarul comisiei sociale prezintă avizul comsiei
sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul administrator/director Butcă Doru Ioan precizează că a explicat la punctul 7 motivele
pentru care s-a propus revocarea H.C.L. nr. 156/25.09.2019 și se propune aprobarea acestui proiect de
hotărâre.

Nu mai sunt alte discuții.
Doamna consilier local Mateoiu Roxana - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind achiziția din sistemul electronic de achiziții publice (SEAP), a două tractoare cu accesorii
compatibile pentru salubrizare, de către S. C. SERVICII COMUNITARE DE UTILITĂȚI PUBLICE
PUCIOASA SCUP S. R. L. și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 9 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea
subvenționării totale a sterilizării câinilor cu stăpân de rasă comună sau metiși ai acestora, din orașul
Pucioasa și a concesiunii operațiunilor de sterilizare, către unul sau mai mulți medici veterinari de liberă
practică, organizați în condițiile legii.”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna consilier Roșoiu Daniela Cerasela secretarul comisiei sociale prezintă avizul comsiei
sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că potrivit art. 13^2 din Ordonanța de
urgență a Guvernului nr. 155/2001 privind aprobarea programului de gestionare a câinilor fără stăpân: „
Este obligatorie sterilizarea câinilor cu sau fără stăpân aparţinând rasei comune, metişii acestora, excepţie
făcând exemplarele cu regim special prevăzute în normele metodologice de aplicare a prezentei
ordonanţei de urgenţă. ”

Potrivit acestui act normativ, consiliile locale pot subvenționa total această operațiune de
sterilizare sau parțial, prin proiect se propune total, urmează o procedură simplificată pentru încheierea
contractelor cu medicii veterinari, în ședința trecută fiind cuprinsă suma de 20.000 lei și se referă la câinii
cu stăpân.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier local Mateoiu Roxana - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea subvenționării totale a sterilizării câinilor cu stăpân de rasă comună sau metiși ai
acestora, din orașul Pucioasa și a concesiunii operațiunilor de sterilizare, către unul sau mai mulți medici
veterinari de liberă practică, organizați în condițiile legii și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.

Doamna consilier local Mateoiu Roxana - președinte de ședință propune ca punctul 10 să fie lăsat
la sfârșitul ședinței dat fiind faptul că este vorba de vot secret.

Se trece la punctul 11 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea
cheltuielilor aferente navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
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Nu sunt discuții.
Doamna consilier local Mateoiu Roxana - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea cheltuielilor aferente navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar și este
aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 12 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului
local al U. A. T. Orașul Pucioasa pe anul 2019.

Rectificarea bugetului de venituri proprii și subvenții al Centrului Cultural European Pucioasa pe
anul 2019. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna ec. Carmen Păun - persoană cu atribuții delegate de director executiv dă explicațiile
necesare.

Spune că acestă rectificare a fost determinată de apariția Hotărârii Guvernului nr. 752/2019
potrivit căruia banii primiți în baza acestei hotărâri de Guvern trebuie să fie folosiți, cu prioritate, pentru
asigurarea cheltuielilor de funcționare.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier local Mateoiu Roxana - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind rectificarea bugetului local al U. A. T. Orașul Pucioasa pe anul 2019.
Rectificarea bugetului de venituri proprii și subvenții al Centrului Cultural European Pucioasa pe

anul 2019 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.
Se trece la punctul 13 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului

local al U. A. T. Orașul Pucioasa pe anul 2019. ”
Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei

economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Doamna Carmen Păun - persoană cu atribuții delegate de director executiv, prezintă informațiile

necesare. Precizează că acestă rectificare este determinată de necesitățile U. A. T. Orașul Pucioasa. S-au
făcut verificări și acolo unde s-au găsit bani în plus s-au dus pe acele locuri unde erau necesari.

Nu mai sunt alte discuții.
Doamna consilier local Mateoiu Roxana - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind rectificarea bugetului local al U. A. T. Orașul Pucioasa pe anul 2019 și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 14 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea
modificării Anexei nr. 1 la HCL nr. 179/24.10.2019 privind modificarea HCL nr. 142/28.08.2019 privind
aprobarea modificării HCL nr. 127/25.07.2019 privind modificare Anexelor nr. 1 și nr. 2 la HCL nr.
52/25.04.2019 privind aprobarea creditelor de angajament pentru acțiuni multianuale - perioada 2019 -
2021, conform Anexelor nr. 1 și nr. 2. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail dă explicațiile necesare. Precizează că prin proiectul de hotărâre
propus spre discuție și aprobare se propune completarea Anexei nr. 1, pozițiile 48, 49 și 50, așa cum
rezultă din referatul nr. 24 889/30.10.2019, adică se prind bani pe credite de angajament pentru: extindere
conductă gaze pe str. Păltiniș, elaborare strategie privind dezvoltare durabilă a orașului Pucioasa, județul
Dâmbovița pentru perioada 2021 - 2027 și diverse cadastre.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier local Mateoiu Roxana - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea modificării Anexei nr. 1 la HCL nr. 179/24.10.2019 privind modificarea HCL nr.
142/28.08.2019 privind aprobarea modificării HCL nr. 127/25.07.2019 privind modificare Anexelor nr. 1
și nr. 2 la HCL nr. 52/25.04.2019 privind aprobarea creditelor de angajament pentru acțiuni multianuale -
perioada 2019 - 2021, conform Anexelor nr. 1 și nr. 2 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.
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Se trece la punctul 15 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobare investiție
Extindere conductă de gaze naturale pe str. Păltiniș din orașul Pucioasa, județul Dâmbovița și
Contract de cofinanțare în valoare de 24.725,82 lei inclusiv TVA. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail dă explicațiile necesare. Spune că s-a primit de la S. C. Distrigaz Sud
Rețele S. R. L. ofertă pentru extindere conductă de gaze naturale nr. 23 929/17.10.2019 prin care am fost
înștiințați de faptul că extinderea rețelei de gaze naturale pe str. Păltiniș din punctul lor de vedere nu este
economică ceea ce implică cofinanțarea investiției, valoarea totală este de 25.230,38 lei, inclusiv TVA,
din care 504,50 lei va fi suportată de S. C. Distrigaz Sud Rețele S. R. L. și 24.725,82 lei de către U. A. T.
Orașul Pucioasa, cofinanțarea fiind cuprinsă în bugetul local pe anul 2020.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier local Mateoiu Roxana - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobare investiție Extindere conductă de gaze naturale pe str. Păltiniș din orașul Pucioasa,
județul Dâmbovița și Contract de cofinanțare în valoare de 24.725,82 lei inclusiv TVA și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 16 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării
art. 3, Anexa nr. 2 la HCL nr. 87/30.05.2019 privind Declanșarea porcedurii de expropriere pentru cauză
de utilitate publică, a imobilului teren în suprafață de 18 861 mp, pentru realizarea obiectivului
INSTALAȚIE DE ALIMENTARE CU APĂ POTABILIZABILĂ A STAȚIEI DE TRATARE A APEI
PUCIOASA și mandatarea Primarului orașului Pucioasa, domnul Ana Constantin Emilian să emită
dispoziție de expropriere pentru imobilele care constituie coridorul de expropriere. ”

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail dă explicațiile necesare. Precizează că se propune actualizarea listei
cu proprietarii terenurilor ce urmează a fi expropriate așa cum rezultă din referatul nr. 24 913/30.10.2019.
Aceste informații noi au apărut ca urmare a deplasărilor repetate pe teren și din discuțiile cu oamenii

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier local Mateoiu Roxana - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea modificării art. 3, Anexa nr. 2 la HCL nr. 87/30.05.2019 privind Declanșarea porcedurii
de expropriere pentru cauză de utilitate publică, a imobilului teren în suprafață de 18 861 mp, pentru
realizarea obiectivului INSTALAȚIE DE ALIMENTARE CU APĂ POTABILIZABILĂ A STAȚIEI DE
TRATARE A APEI PUCIOASA și mandatarea Primarului orașului Pucioasa, domnul Ana Constantin
Emilian să emită dispoziție de expropriere pentru imobilele care constituie coridorul de expropriere și este
aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 10 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind modificarea și
completarea Anexei nr. 1 din H. C. L. nr. 161/25.09.2019 privind desemnarea reprezentanților Consiliului
Local al orașului Pucioasa în Consiliile de Administrație ale unităților de învățământ preuniversitar de stat,
precum și în Consiliul de Administrație al Clubului Copiilor Nicolae Mateescu din orașul Pucioasa,
pentru anul școlar 2019 - 2020. ”

Doamna consilier Roșoiu Daniela Cerasela secretarul comisiei sociale prezintă avizul comsiei
sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna ing. Dinu Anca Georgeta - persoană cu atribuții delegate de șef serviciu administrație
locală precizează că prin HCL nr. 161/25.09.2019 au fost aprobați 2 membri, iar potrivit legislației trebuie
unul singur.

Propunerea domnului primar este de a rămâne doamna consilier Brebene Marinela. Nu mai sunt
alte propuneri.

Se fac buletinele de vot. Se trece numele doamnei consilier Brebene Marinela pe buletinele de vot.
Se alege modalitatea de tăiere cu o linie a persoanei pe care nu dorești să o votezi.
Se alege comisia de numărare, care va întocmi procesul verbal de numărare.
După exprimarea votului, comisia de numărare a procedat la numărarea voturilor, întocmind

proces - verbal care se află la dosarul ședinței din care rezultă că doamna consilier Brebene Marinela a
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obținut votul unanimității consilierilor locali prezenți și deci este reprezentantul Consiliului Local în
Consiliul de Administrație al Liceului Tehnologic.

Nu mai sunt alte discuții .
Drept pentru care am încheiat prezentul proces - verbal.

Președinte de ședință,
MATEOIU ROXANA

Numele şi prenumele Funcţia Data Semnătura
Verificat - - - -
Întocmit Catană Elena secretar general al oraşului Pucioasa


